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dank

We zullen een voorzet doen voor passage voor die brief. Komt dinsdagochtend.

Voor nu fiyne paasdagen voor jullie allemaal!

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE BEEEEDN 0iovws ol
Datum: zaterdag 11

ginsol. IEEE

este NE
Dank voor je bericht. We gaan er mee aan de slag. Goed idee om dit in de corona kamerbrief op te nemen. We hebben goed
contact met jouw collega’s dus komt vast goed.

Vriendelijke groet

IIEE. SEE rise. ni

Verzonden: zaterdag 11 april 2020 11:12

@minvws.nl>; [NECKECS)IEEE© minvws.ni>
CC: ) ERE @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: PBM’s va EE

Hoi,
Ivm afwezigheid EXER. hierbij ook onderstaand verzoek aan jullie.
Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEEEENa ninszw.ol>
Datum: zaterdag 11 apr. 2020 10:47 AM

minvws.nl>

Kopie: .

<BR @minszw.nl>, ) BEEBE @inspectieszw.nl>
Onderwerp: PBM’svali
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Nav onze gezamenlijke inspanningen rond de PBM’s hebben [EEE en Van Rijn gisterenavond met elkaar gesproken
over de door VWS voorgestelde aanpak. Zie hieronder de essentie daarvan (dit heeft ook aan Van Rijn

doorgestuurd). Afspraak is gemaakt dat eea nu naar MCCB (woensdag) wordt gebracht en in een kamerbrief vervat.

Aangezien het kort dag 1s, stem 1k graag alvast af hoe we dat m het vat gaan gieten. Ik neem aan dat jullie al een

kamerbrief over PBM’s in voorbereiding hadden voor het a.s. Plenaire debat. Dan kunnen we daarin een stuk opnemen
over de afspraken rond de handhaving. In de oplegger voor de MCCB moeten we dan ook de formele consequenties en

risico’s van deze handelswijze duiden, zodat cfr wens VAn Ark we met besef hiervan dit besluit nemen.

Laat even weten wat jullie planning 1s, dan kunnen we hierop aanhaken.

Dank

Hallo allen,
Dank voor de nota.

De risico’s zijn helder in kaart gebracht.
Ik kan dit ook alleen maar doen omdat de huidige situatie echt nijpend is en onder de conditie dat het geborgd is in de

MCCB besluitvorming van a.s. dinsdag. Ook dat het gaat om een tijdelijke maatregel die we periodiek (elke twee weken)

herijken. En ik vind het van groot belang dat het ook in een gezamenlijke brief aan de Kamer wordt gemeld. Onder die

condities kan ik toestaan dat de 1szw conform de voorgestelde lyn van VWS handelt vanaf nu tot aan de MCCB van as.

dinsdag.

Ik zal Martin van Rijn hierover bellen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


